
 

 

Zápis z 3. zasedání AS FIM,  
veřejného zasedání akademické obce  

dne 10. května 2011 
 
Program:  
1. Zpráva o činnosti AS FIM 
2. Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2010  
3. Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2010  
4. Aktuální události 
 
Průběh zasedání: 
Předseda AS FIM přivítal přítomné, představitele fakulty a hosty a představil program 
zasedání.  
  
Bod č. 1: Zpráva o činnosti AS FIM (RNDr. Pražák) 
Akademický senát FIM v rámci své činnosti v roce 201 projednal a schválil Disciplinární řád 
FIM, úpravu statutu FIM, kritéria pro přijímací řízení pro rok 2010/11. Studentskou komoru 
z důvodu úspěšného ukončení studia opustil Bc. Tomáš Olívka. AS FIM ukončil svoji činnost 
v březnu 2011, kdy na svém posledním zasedání dne 22.3 potvrdil platnost voleb do AS FIM, 
které se konaly ve dnech 4., 8., 9. a 10. března 2011. Funkční období AS FIM v novém složení 
trvá od 31. 3. 2011 do 30. 3. 2014. Na jeho prvním zasedání dne 31. 3. 2011 bylo zvoleno 
předsednictvo, předsedou AS FIM se stal RNDr. Pavel Pražák, Ph.D., místopředsedou pro 
akademickou komoru Mgr.  Jaroslav Kacetl, Ph.D., místopředsedkyní pro studentskou 
komoru Alena Vejsadová. AS FIM na svém prvním zasedání rovněž doplnil Jednací a volební 
řád AS FIM o proceduru hlasování per rollam. 
AS FIM se účastí svých zástupců podílí na řadě akcí konaných na FIM, např. „První kroky na 
FIM“, „Den otevřených dveří FIM“ (prosinec 2010, leden 2011), a organizuje akci „Modrá 
fakulta daruje krev“ (duben-květen 2010, květen 2011).   
 
Bod č. 2: Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2010 (doc. Poulová) 
Předseda AS FIM RNDr. Pražák předal slovo doc. Poulové, která přednesla podstatné části 
Výroční zprávy. Vybrané body Výroční zprávy jsou uvedeny v zápise z 2. zasedání AS FIM ze 
dne 20.4., který je dostupný na webových stránkách UHK.  
 
Bod č. 3: Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2010 (Ing. Šrámková) 
Tajemnice Ing. Šrámková představila Výroční zprávu o hospodaření za rok 2010. Vybrané 
body Výroční zprávy o hospodaření jsou uvedeny v zápise z 2. zasedání AS FIM ze dne 20.4., 
který je dostupný na webových stránkách UHK.  
 
  



 

Bod č. 4: Aktuální události 
Děkan FIM doc. Janeček popsal aktuální situaci na FIM UHK z pohledu postavení v RIVu 
(Rejstřík informací o výsledcích) a výsledků vědeckého výkonu v porovnání s ostatními 
fakultami stejného zaměření v České republice.  Zopakoval také kritéria, která se promítají 
do financování fakulty:  

⋅ Počet financovaných studentů 
⋅ Počet absolventů 
⋅ Věda, výzkum, publikace 
⋅ Kvalita, kvalifikace 
⋅ Mezinárodní rozměr činnosti  

FIM se snaží dbát na efektivnost a kvalitu prostřednictvím různým projektům (virtualizace – 
ÚIS, spolupráce v oblasti IT se ZOO Dvůr Králové, inovační vouchery, spolupráce 
s Technologickým centrem Hradec Králové, projekty Evropského sociálního fondu, CISCO 
akademie, Institut dalšího vzdělávání apod.) 
 
Dochází ke změnám v oblasti studia – zvýšení počtu kreditů za povinné předměty, omezení 
kreditů za předmět Pohybová aktivita, v budoucnu možný přesun některých předmětů 
(především jazykových předmětů) na IDV. Výsledkem těchto změn by měla být jak úspora 
času, který bude moci být využit na vědu a výzkum, tak úspora osobních nákladů.  
 
Klíčové oblasti/cíle pro budoucnost FIM: 

⋅ Zvýšení kvantity a kvality vědecké a publikační činnosti 
⋅ Kvalifikační struktura pracovníků 
⋅ Obhajoba akreditací – zajištění garantů jednotlivých studijních oborů 
⋅ Udržení atraktivity studia 

 
Diskuse: 
V rámci diskuse vystoupil prof. Zelenka, který informoval o realizaci projektu INKOV 
(Informační, kognitivní a interdisciplinární podpora výzkumu, reg. č. CZ.1.07/2.3.00/20.0001), 
který je zaměřen na rozvoj vědy a výzkumu na FIM. Zdůraznil potřebu zapojení 
akademických pracovníků a doktorandů do projektu. Uvedl téma blokové výuky jako možné 
řešení pro efektivnější výuku s důrazem na kvalitu výstupů.  
 
Z podnětu studenta Chyby poskytla doc. Poulová několik informací o přechodu na nový e-
learningový systém Blackboard, ke kterému dojde na FIM od 1. 9. 2011. 
 
Prof. Slabý stručně popsal způsob hodnocení vědeckých výkonů na UHK.  
 
 
   
Zapsala: Anna Hovorková     RNDr. Pavel Pražák, Ph.D 
         předseda AS FIM 


